
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

Memorandum 

Sports Day Enrollment Form 

 

Our annual Sports Day will be held on 13th February 2020 (Thursday) at Stanley Ho Sports Centre of 

the University of Hong Kong. Events are as follows: 

 

Students’ Individual Events: 

1. All G1-G2 students will take part in the ‘Mini Olympics’ (no application needed). They will take 

part in the 60m race, 40m obstacle race, bean bag throwing and long jump. Medals will be 

presented to the first and second places in boys and girls categproes in each class. 

2. Students of G3-G6 can take part in the maximum of two events. Enrollment form has already 

displayed on the classroom noticeboard, please encourage your child to take part in it. Deadline 

for the enrollment is on 15th January 2020 (Wednesday). 

 

Parent-Child Game:  

Time:   11:30 am - 12:30 pm (G1) / 1:30 pm - 2:15 pm (G2-G3) 

Participants: G1-G3 students and parents (Father or Mother) 

Awards:   Medals will be presented to the winner of each heat 

Format: Participants are divided into 6 groups for the game 

 

PTA Cup House Relay: 

Time:   2:45 pm 

Participants:  G4-G6 parents 

Awards:  Medals will be presented to the winners, the first and the second runner-up 

Format: Four House Teams, consisting of two teachers, two students (chosen by house teachers) 

and four parents, will compete in 850m event. Parents are to enter under the House of 

their child and lots will be drawn in case of over-enrolment. (Lots will be drawn at 3:30 

pm on 3rd February 2020 (Monday) in the School Hall) 

 

Remarks: Those who are interested in enrolling in the above parent-child events, please complete 

the enrollment form in our School app by 22nd January 2020 (Wednesday).  

 

In case of queries, please contact Miss Carol Chan on 2813 8410. 

 



 

本學年之陸運會將於二○二○年二月十三日（星期四）假香港大學何鴻燊體育中心運動場舉
行，歡迎家長蒞臨指導。比賽項目如下： 

 

學生個人項目： 

1. 所有一年級及二年級學生將由班主任帶領參加「小小奧運會」（學生無需報名）；比賽
項目包括60米短跑、40米障礙賽、擲豆袋及立定跳遠比賽；每班每項目首兩名男、女生
均將獲頒獎牌。 

2. 三年級至六年級學生可參加最多兩個田徑項目。報名表已貼於課室內，請家長鼓勵學生
報名參加，截止報名日期為一月十五日（星期三）。 

 

親子競技賽： 

時    間： 11:30 am - 12:30 pm（一年級）／1:30 pm - 2:15 pm（二年級及三年級） 

對    象： 一至三年級學生及其家長（父親或母親） 

獎    項：  每小組第一名將獲頒獎牌以示鼓勵 

比賽形式： 參賽者將分為六小組進行遊戲 

 

家長教師會盃： 

時    間： 2:45 pm 

對    象： 四至六年級家長 

獎    項： 首三名隊伍將獲頒獎牌以示鼓勵 

比賽形式：  比賽共分四隊（每社一隊），每隊由兩位老師、兩位學生（由各社老師決定）
及四位家長完成 850米賽事（家長須根據其子女之社別參賽）；如參賽家長人
數過多，將進行抽籤（抽籤將於二月三日（星期一）3:30 pm 於本校禮堂舉行） 

 

備    註： 如有興趣參加上述親子項目，請於一月二十二日（星期三）或以前填妥本校手 

機程式內之報名表。 

 

如有查詢，請致電2813 8410與陳家樂老師聯絡。 


